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§1 OFMÖ Studierådsordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet öppnat
kl 12:23.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2020-03-04.

§6 Valärenden och
nomineringar

Inga.

§7 Information från
Externa
Representanter

Arvid: LTH ska försöka att inte stänga några tentor i största mån.
Vissa lärare har flyttat på tentor lite hur de vill. Vissa sektioner
var inte jättenöjda med hur deras tentor blev upplagda. Dator-
tekniken kommer inte gå att plussa fören augusti (tentan blev
inställd).

§8 Meddelanden Nominera till LUS, flera intressanta poster.

§9 Framtida möten Vill vi ha alla framtida möten i discord/zoom eller ska vi köra på
plats? Får se lite om hur situationen utvecklas. Kör discord tills
vi vet mer om hur det kommer se ut i framtiden.

§10 Studiebevakning
framover

Kan komma fler klagomål pga hur kurserna nu ser ut. Kan kom-
ma att dyka upp flera för tillfället oförutsedda problem i fram-
tiden. Får se vad framtiden bär, fungerar inte undervisningen
måste vi se om vi kan göra förändringar. Inte mycket vi kan göra
i dagsläget. Förslag: Utse kursrepresentanter som ger feedback.
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§11 Avslutade kurser Numerisk analys: Skrev tenta hemma, blev som en salstenta där
man med hjälp av en kamera kunde ses av tentavakterna. Det
var inte direkt så att man blev bevakad. Inga extra hjälpmedel
fick användas. Tveksamt på hur mycket fuskande det blev el-
ler inte. Nisse mailade och hade åsikten att det hade varit bätt-
re att man hade fått använda alla hjälpmedel. Plagiatkontroll
ska användas på tentorna som skrivs hemma. Kan inte skippa
CEQ-möten, kan inte säga att kurserna har gått bra bara för att.
Programmeringsteknik-fördjupningskurs: Inga större klagomål.
Fotonik: Hemtentan var mycket svårare än de salstentor som
tidigare har gjorts. Linjära system: Alla hjälpmedel förutom in-
ternet fick användas, ska användas plagiatkontroll genom stick-
prov. Fråga: Kan man bli anklagad för plagiat om man inte kan
motivera sina svar? Svar: Troligtvis kommer betyget bara sän-
kas. Chalmers tillät alla hjälpmedel men inget samarbete. Chal-
mers är dock inte en statlig verksamhet så har mer utrymme för
hur de kan utforma sina tentor. LU hade inget val gällande om
inställning tentor. Staten som är boss.

§12 Pågående kurser Linjär algebra: fungerar okej. Funktionsprogrammering: Kom-
mer vara föreläsningar och labbar. Information ska ligga uppe
på sidan men detta är inte sant. Förra året ska informationen
tydligen ha legat på olika kurshemsidor. Vet inte vad som gäller
och vad som inte gäller. Kan inte se de tidigare föreläsningarna.
Ge dem tid/dispens till nästa föreläsning/vecka. Svårt att veta
hur man ligger till i kursen. Axel har hört att kursen ska ändras.
Zoom mötena ger muntlig info som inte skrivs ner, zoom-mötena
sparas på hemsidan. Algoritmer, datastruktur och komplexitet:
Dålig info om labbar, ingen info om hur labbarna ska gå till.

§13 Övrigt Hur kommer det gå för KFS i framtiden ekonomiskt? Oklart:
Verksamheten är helt beroende av att studenter handlar på plats.
Ett dotterbolag till kåren, får inget ekonomiskt stöd från kåren.
Kurslitteratur är dyr, finns billigare alternativ (andrahandshan-
del). Finns en styrelse som bland annat Noah sitter i. Grahm joi-
nade och tjötade lite. Märkena har kommit! Finns antingen i sty-
relserummet eller i baren. Extra tentatillfällen: Osäkert om detta
kommer vara under LP4 eller efter. Vissa har lagts under omten-
taperioden. Spela in möten: Tar det i början av varje möte.

§13 OFMA Mötesordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet avslutat kl
12:58.

Vid protokollet

David Ekblad
Studierådssekreterare

Justeras

Arvid Bengtsson
Studierådsordförande
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